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 آغاز لیگ برتر هندبال زنان  
از دی ماه

ایسنا: مسابقات لیگ برتر هندبال زنان 
با کمی تاخیر از اوایل دیماه استارت خواهد 
خورد. هجدهمین دوره لیگ برتر هندبال که 
قرار بود در آذر و با پایان مسابقات قهرمانی 
آسیا زنان آغاز شود با کمی تاخیر و از اوایل 
دی استارت خواهد خورد. لیگ برتر هندبال 
زنان هر ساله همزمان یا چند روز بعد از آغاز 
لیگ برتر مردان شروع می شود اما در این 
دوره قرار شد بعد پایان مسابقات قهرمانی 
آسیا و از آذر ماه آغاز شود. هنوز هم تعداد 
تیم های حاضر در این دوره لیگ مشخص 
نیست و باید دید در مراسم قرعه کشی 
چه تعداد تیم حاضر خواهند شد. مراسم 
قرعه کشی این مسابقات شنبه ۱۹ آذر انجام 
می شود. البته پیش از این رئیس کمیته 
مسابقات فدراسیون هندبال اعلام کرده 
بود که این مسابقات ۲۸ آذر آغاز می شود. 
مراد کرمی در این باره گفت: مراسم قرعه 
کشی لیگ برتر هندبال زنان ۱۹ آذر انجام 
می شود. تاکنون ۵ یا ۶ تیم ثبت نام خود را 

قطعی کرده اند. 

خارجازمستطیلسبز

خبــــــر
جونینیو: 

 لواندوفسکی 
سطح پایین تری دارد

بازیکن پیشین تیم ملی برزیل مهاجم 
لهستانی بارسلونا را با لیونل مسی و کیلیان 
 RMC امباپه مقایسه کرد. به گزارش 
شکست  به  اشاره  با  جونینیو  Sport؛ 
لهستان برابر فرانسه در مرحله یک هشتم 
نهایی جام جهانی ۲0۲۲ در قطر که در واقع 
تقابل لواندوفسکی و امباپه بود، گفت: شما 
نمی توانید لواندوفسکی را با سایر بازیکنان 
بزرگ فوتبال جهان مقایسه کنید. سطح 
او از مسی و امباپه پایین تر است. بازی 
لواندوفسکی در تیم ملی لهستان؟ تقریبا او 
هیچ کاری نکرد! مسی از ابتدا آرژانتین را 
به تنهایی هدایت می کند. بازیکن پیشین 
برزیل افزود: امباپه بیشترین تأثیر را روی من 
گذاشت. او به لطف توانمندی فیزیکی اش 
تفاوت ایجاد می کند. نخستین گلی که به 
لهستان زد همه فکر می کردند به گوشه 
دورتری خواهد زد اما بدنش را چرخاند و 
دیدید چه قدرت باورنکردنی دارد. آفرین 
به تیم فرانسه. روبرت لواندوفسکی در چهار 
بازی تیم ملی فوتبال لهستان در جام جهانی 
۲0۲۲ دو گل زد. فرانسه و آرژانتین با 
درخشش امباپه و مسی به مرحله یک چهارم 
نهایی این رقابت ها صعود کردند. مهاجم 
فرانسوی در 4 بازی ۵ گل به ثمر رساند و 

لیونل مسی 3 گل در 4 زد. 

  روز گذشته اتفاق افتاد 

جنجال در انتخابات فدراسیون »اسکواش«

سالپنجم
شماره1436

آرمان ملی: روزگذشته انتخابات فدراسیون اسکواش در حالی 
ناتمام ماند که صلاحیت یکی از کاندیداهای این انتخابات در روز 

برگزاری مجمع رد شد! 
  برگزاری مجمع 

انتخابات فدراسیون اسکواش با حضور محمد پولادگر، معاون 
وزیر ورزش در شرایطی آغاز شد که امیرعزیزی پور؛ دبیر پیشین 
فدراسیون اسکواش، بابک فقیر، نایب رئیس فدراسیون و پیروز 
هاشمی 3 کاندیدایی بودند که برای تصدی پست ریاست 
فدراسیون اسکواش در مجمع حضور داشتند. پیش از برگزاری 
انتخابات از طرف دبیر مجمع اعلام شد که تا به الان تایید 
صلاحیت امیر عزیزی پور از سوی وزارت ورزش اعلام نشده است 
که این مساله با اعتراض برخی از رئیسان هیات های اسکواش 
مواجه بود. در ادامه عزیزی پور نیز با انتقاد نسبت به این موضوع 
مجمع را ترک کرد و پس از او ۲۱ نفر از اعضای مجمع که اکثرا 
رئیسای هیات ها بودند به همراه او مجمع را ترک کردند. و به شکل 
عجیبی در ادامه برگزاری انتخابات به دلیل به حد نصاب نرسیدن 

حاضران در مجمع لغو و به آینده موکول شد. 
  نظر سرپرست 

محسن خمارلو، سرپرست فدراسیون اسکواش درباره لغو 
مجمع انتخابات این فدراسیون و عدم تأیید صلاحیت یک نامزد 
پست ریاست گفت: مجمع انتخاباتی از قبل اعلام شده بود و ما 
هم با توجه به حضور روسای هیات ها و ریاست پولادگر مجمع 
انتخاباتی را آغاز کردیم، اما بحث تأیید صلاحیت ها برعهده ما 
نبود، با تماسی که با پولادگر گرفته شد گفتند عزیزی پور حق 
شرکت در انتخابات را ندارند و به همین خاطر روسای هیات ها 

هم قیام و مجمع را ترک کردند. سرپرست فدراسیون اسکواش 
بیان داشت: قرار است ۱۵ روز آینده انتخابات را برگزار کنیم؛ ما 
تلاش می کنیم شرایط برای برگزاری مجدد مجمع فراهم شود 
و امیدواریم تا آن زمان تأیید صلاحیت همه نامزد ها هم بیایند. 
وی در پاسخ به این سوال که ۱۵ روز آینده مجمع اسکواش با 
همین نامزد ها برگزار خواهد شد، اظهارداشت: این موضوع را 
باید دفتر امور مشترک فدراسیون های ورزشی و وزارت ورزش 
توضیح دهند. آنها به دبیر مجمع اطلاع می دهند و شرایط مجمع 
انتخابات را فراهم خواهیم کرد. اسکواش باید از این بلاتکلیفی 
خارج شود. خمارلو در پاسخ به این سوال عزیزی پور پس از ۱۵ 
روز در انتخابات شرکت می کند یا خیر، عنوان کرد: ما براساس 
اساسنامه وظیفه داریم استعلام را انجام دهیم تا در ۱۵ آینده 
ببینیم او می تواند دوباره در انتخابات شرکت کند یا خیر، امیدوارم 

مشکل حل شود. 
  نظر معاون وزیر

محمد پولادگر، معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت 
ورزش و جوانان درباره اینکه قبل از برگزاری مجمع، فدراسیون 
اسکواش عزیزی پور را به عنوان کاندیداهایی که تایید صلاحیت 
شده بود، معرفی کرده بودند، گفت: مسئولیت تایید صلاحیت ها 
با من نیست و من جوابگو نیستم،  بخشی از آن با ماست و تایید 
صلاحیت مدیریتی انجام شده است. احراز صلاحیت ها به عهده 
ما نیست و نهادها خودشان پاسخگو هستند و امروز هم آمدیم 
که انتخابات را برگزار کنیم ولی تعدادی از اعضای مجمع، مجمع 
را ترک کردند و مجمع از اکثریت افتاد و طبق اساسنامه ما با 
یک تنفس ۱۵ روزه دوباره مجمع را برگزار می کنیم. وی در 

پاسخ به این سوال که پیش از این سابقه چنین اتفاقاتی بوده، 
افزود: ما بیشتر در مجامع فدراسیون خودمان حضور داشتیم، 
بله باید زودتر اعلام می کردند، لابد پاسخگو خواهند بود، شاید 
موردی پیش آمده که لحظه آخر چنین تصمیمی گرفتند، به 
من گفتند که پاسخ استعلام ۲ نفر نیامده است و امیدواریم تا 
۱۵ روز دیگر این مشکل هم برطرف شود. معاون وزیر ورزش 
در پاسخ به این سوال که نفراتی که مجمع را ترک کردند طبق 
قانون اجازه حضور مجدد خواهند داشت؟ تصریح کرد: من که 
قانونا نمی خواهم برخوردی کنم ولی اخلاقا درست نبود. وقتی 
به یک نفر به عنوان نماینده یک استان اجازه اعلام نظر و رای 
می دهند یعنی یک فرصت به او دادند و اینکه ترک می کند و هیچ 
اعلام نظری نمی کند درست نیست و دوستانی که مجمع را ترک 
کردند کار درستی نکردند. بهتر بود می نشستند و حداقل یک 
رای نمی دادند یا رای سفید می دادند. پولادگر در خصوص اینکه 
جواب صلاحیت ۲ نفر نیامده و این دو نفر کسانی نبودند که در 
لیست بودند، پیش از این هم در زمان انتخابات فدراسیون فوتبال 
هم گفتند که نامه عدم صلاحیت تاج نیامده است که بگوییم رد 
شده است، شاید هم اینجا عدم وصول نامه بر مبنای این بوده که 
مشکلی وجود نداشته است، گفت:  مرکز حراست باید اجازه بدهد 
افرادی که تایید صلاحیت شدند در مجمع حضور پیدا کنند و 
به این ۲ نفر اجازه نداده است. وی در واکنش به این موضوع که 
اعلام عدم تایید صلاحیت در روز برگزاری مجمع خیلی منصفانه 
نبوده است، الان ۱۲ فدراسیون داریم که تقریبا با سرپرست اداره 
می شوند و این موضوعات شاید در آینده انتخابات تاثیرگذار باشد، 
خاطرنشان کرد: اینکه بگویید تاثیرگذار است تعبیر شماست، 
قطعا اینطور نیست، بله باید زودتر تائید صلاحیت ها را اعلام 
می کردند ولی این موضوع را آن نهادی که باید اعلام کنند، باید 
پاسخ دهند. ممکن است یک نفر با همه شرایط و با رعایت همه 
ضوابط تایید شود و لحظه آخر اتفاقی بیفتد و مدرکی ارائه شود 
تا آن صلاحیت را تایید نکنند و آن نهاد باید پاسخگو باشد.  تایید 
صلاحیت ها دو مرحله است،  یک صلاحیت مدیریتی است و 
ما انجام داده بودیم و یکی هم تایید صلاحیت حراستی است. 
پولادگر درباره سایر فدراسیون هایی که با سرپرست اداره می شوند 
از جمله دوچرخه سواری که بیش از یکسال است با سرپرست اداره 
می شود و همچنین بدمینتون گفت: در بدمینتون ان شاءا... وارد 
فرآیند برگزاری انتخابات می شویم. همچنین در دوچرخه سواری 
بحث تایید اساسنامه وجود داشت. وی درباره بودجه فدراسیون ها 
بیان کرد: تا الان اکثر فدراسیون بالای ۶۵ درصد و بعضی ها تا 
7۵ درصد به آنها پرداخت شده است و اینها کمک وزارت ورزش 
است. امیدوارم تا پایان سال هم بتوانیم دو مرحله پرداختی داشته 
باشیم. وی درباره شرایط به وجود آمده در فدراسیون سوارکاری 

اضافه کرد: اجازه بدهید در این باره صحبتی نکنم. 

فدراسیون جهانی فوتبال قصد تجدیدنظر در فرمت 
برگزاری بیست وسومین دوره مسابقات جام جهانی را دارد. 
جام جهانی ۲0۲۲ در حالی به میزبانی کشور قطر در حال 
برگزاری است که در مورد جام جهانی ۲0۲۶ بحث های زیادی 
شده است. بیست وسومین دوره جام جهانی در حالی قرار 
است به طور مشترک در سه کشور آمریکا، کانادا و مکزیک 
برگزار شود که جانی اینفانتینو به دنبال برگزاری دوره بعد این 
رقابت ها با 4۸ تیم است، این در حالی است که جام جهانی در 
حال حاضر با 3۲ تیم برگزار می شود. فیفا در نظر دارد قالب 
و فرمت برگزاری مسابقات جام جهانی ۲0۲۶ را تغییر دهد. 
طبق این گزارش؛ جام جهانی جدیدی در راه است که اصولا 

با افزایش تعداد تیم های شرکت کننده، اصلاحات و تغییرات 
زیادی خواهد داشت. فیفا می خواهد فرمت برگزاری بازی های 
مرحله گروهی را حفظ کنند اما این به معنای افزایش تعداد 
بازی های از ۶4 بازی فعلی مرحله گروهی به ۱0۶ بازی در 
مرحله گروهی خواهد بود. فدراسیون جهانی فوتبال در 
سال ۲0۱7 تصویب کرد که جام جهانی ۲0۲۶ با 4۸ تیم 
شرکت کننده برگزار خواهد شد و مسابقات در ۱۶ گروه سه 
تیمی برگزار خواهد شد و 3۲ تیم به مرحله یک شانزدهم نهایی 
راه می یابند، یعنی از هر گروه سه تیمی فقط یک تیم حذف 
می شود. حالا علاوه بر این، سناریوی دیگری برای برگزاری 
جام جهانی بعدی در نظر گرفته شده است. فیفا حالا این 

سناریو را مدنظر دارد که مرحله گروهی جام جهانی ۲0۲۶ را 
به جای ۱۶ گروه سه تیمی، با ۱۲ گروه چهار تیمی برگزار کند. 
در این فرمت، دو تیم اول هر گروه و همچنین هشت تیم برتر 
تیم های سوم هر گروه به مرحله یک شانزدهم نهایی صعود 
می کنند. همچنین دو فینالیست جام بعدی در مجموع ۸ 
بازی انجام خواهند داد، این در حالی  است که فینالیست های 
فعلی هفت بازی انجام می دهند. اگر این تغییر فرمت برگزاری 
مسابقات جام جهانی ۲0۲۶ محقق شود، بیست وسومین دوره 
جام جهانی در مجموع ۱0۶ بازی خواهد داشت که با احتساب 
مرحله گروهی، 40 بازی بیشتر از مسابقات جام جهانی قطر 

خواهد داشت. 

تغییر احتمالی فرمت برگزاری مسابقات جام جهانی 2026

   آماده   
سعید مهری، هافبک وسط آبی ها حالا خودش 
را برای دیدار با پرسپولیس آماده می کند. او 
امیدوار است بتواند در فاصله دیدار با پرسپولیس 
توانایی هایش را به کادرفنی نشان بدهد و در دربی 

پایتخت فرصت بازی  داشته باشد.

    تصمیم
 توماس مولر تصمیم گیری در مورد خداحافظی از 
فوتبال  را به آینده موکول کرده و فعلا قصدی در این 
رابطه ندارد. وی در صفحه خود نوشت: »این نیش و 
زخم خیلی عمیق بوده و دردش بیشتر از حد معمول 

احساس می شود...«

           پیام 
پیام هایی که روی بازوبند کاپیتان سه شیرها ثبت 
شده همه را وادار به تحسین کرده است. هری کین با 
بازوبندهایی وارد زمین شده که روی آنها سه پیام 
نوشته شده، پیام هایی انسان دوستانه که با تحسین 

همراه بوده است.
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دیدگـــــاه
چرایی باخت به آمریکا! 

محمدنوری
کارشناس فوتبال 

تیم ملی فوتبال ایران مقابل آمریکا تن به شکست داد 
و از دور رقابت های جام جهانی ۲0۲۲ حذف شد. تیم ملی 
آمریکا در این بازی از ملی پوشان ما بهتر عمل کرد و به خوبی 
نقاط قوت ما را شناسایی و عملا آنها را غیرفعال کردند. 
تفکرات کی روش برای این بازی کافی نبود. بازیکنان آمریکا 
از کناره ها به خوبی اضافه می شدند و روی پاس های بلند 
برنامه ویژه ای داشتند. آنها به خوبی از فضای خالی در دفاع 
ایران استفاده کردند و موفق شدند روی یکی از آنها به گل 
برسند. نقطه قوت ما در این بازی مهدی طارمی بود که عملا 
بازیکنان آمریکا او را از جریان مسابقه خارج کردند.  نیمه 
دوم کی روش تعویض هایی صورت داد که متاسفانه چندتای 
آن تقریبا بی ثمر بود. ورود ابوالفضل جلالی در دقایق پایانی 
بازی تیم را رو به جلو کرد و من دوست داشتم او را از ابتدا در 
ترکیب تیم ملی ببینیم، زیرا او می توانست با سرعت بالایش 
گره گشای تیم ملی باشد.  آرامش، تمرکز و برنامه نکاتی بود 
که آمریکا را در این بازی برنده کرد. آ نها ۱00 دقیقه مقابل 
ایران بدون هیچ خستگی بازی کردند. خط هافبک آمریکا 
در این بازی بسیار قدرتمند و جنگجو ظاهر شدند. گل 
نخست آمریکا روی اشتباهات تاثیرگذار خط دفاعی ایران 
صورت گرفت و در این بازی موفق به ثبت ۲ گل شدند که 
یکی از آنها مردود شد. میانگین سنی تیم ملی آمریکا عالی 
بود. همین جوانگرایی آ نها باعث شد تا به جمع ۱۶ تیم برتر 
جام جهانی راه پیدا کنند. کاپیتانشان با ۲3 سال سن بسیار 
باتجربه بود. آمریکا دفاع نکرد و همواره در حال حمله بود که 
همین موضوع دلیلی بر موفقیت آ نها بود. کی روش در انتخاب 
بازیکنان بسیار ضعیف عمل کرد و پیرترین تیم جام را تشکیل 
داد. اسپانیا هم می توانست راموس و دخیا را با خود ببرد، اما 
ترجیح داد تیم جوان تری با خود ببرد و اینگونه با اقتدار صعود 
کند. وقتی تیمت در ۲0۱۸ خوب کار کرد دلیل نمی شود 4 
سال بعد هم خوب کار کند. ترابی بازیکن بسیار کندی است و 
به هیچ عنوان قابل اعتماد نبود. محبی و قائدی دونده هستند 
و در اواخر لیگ هم تلاش زیادی کردند و حقشان بود حداقل 
جایگزین وحید امیری شوند که یک دقیقه هم بازی نکرد. من 
نمی گویم بیرانوند بد بازی کرد، اما وقتی حسینی ۲ بازی در 
ترکیب بوده و در بازی دوم هم خوب کار کرده چه دلیلی بود 
که او را در بازی حساس با آمریکا نیمکت نشین کند؟ کی روش 
خودش را کوچک کرد و در این جام نمره زیر مردودی گرفت. 
این بهترین فرصت بود تا ایران بتواند با یک مساوی به دور بعد 
صعود کند، اما کی روش و فدراسیون ۵ ستاره ما، شانس ۸0 
درصدی صعود را به صفر تبدیل کردند. تنها راه اینکه بتوانیم 
در جام ملت های آسیا پیش رو موفق شویم این است که از 
همین حالا جوانگرایی را شروع کنیم و نسل جدید فوتبال 

ایران را بسازیم. 

جامجهانی2022
حذف  انتظار  مسی  لیونل      

از  آلمان  تیم ملی  زودهنگام 
جام جهانی ۲0۲۲ قطر را نداشت. به 
گزارش ایندیپندنت، لیونل مسی 

فوق ستاره تیم ملی آرژانتین انتظار 
نداشت آلمان خیلی زود از این رقابت ها 

کنار برود. کاپیتان 3۵ ساله آرژانتین که 
سه بار در جام جهانی مقابل تیم آلمان 
شکست خورده است، مسی گفت: خیلی 
از حذف آلمان از جام جهانی شگفت زده 

شدم. آلمان همیشه تیمی مدعی در این 
رقابت ها بود و همیشه بین چهار تیم نیمه 
نهایی حضور داشت ولی در این دوره مانند 

دوره قبل حذف شد. آلمان بازیکنان مهم و 
تیمی جوان دارد. مسی که در یک چهارم 
نهایی جام جهانی ۲00۶ و ۲0۱0 و در فینال 

سال ۲0۱4 مقابل تیم آلمان ناکام ماند در 
ادامه گفت: آلمان همیشه جزو بهترین هاست. 

این واقعیت که این تیم مانند سال ۲0۱۸ به مرحله حذفی 
نرسیده است، تعجب آور است اما همچنین نشان می دهد که 
این جام جهانی چقدر دشوار است و اینکه نام یک تیم مهم 
نیست. باید در هر دیدار با تمام توان در زمین باشیم و فکر 
نکنیم از پیش برنده هستیم. لیونل مسی با گلزنی در دیدار 
برابر استرلیا توانست برای اولین بار در دور حذفی جام جهانی 
نیز گلزنی کند و بالاخره به این مهم برسد. تیم او باید در 
مرحله یک چهارم نهایی به مصاف تیم ملی فوتبال هلند برود 

که در دور قبلی توانست آمریکا را شکست دهد. 
  رحیم استرلینگ برای حضور در کنار خانواده خود به 
انگلیس بازگشت. به گزارش رویترز، گرت ساوتگیت، سرمربی 
تیم ملی انگلیس گفت که رحیم استرلینگ که در بازی مقابل 
سنگال غایب بود، روز دوشنبه به بریتانیا برخواهد گشت تا 
در کنار خانواده اش باشد. این بازیکن ۲7 ساله که ۸۱ بازی 
ملی در کارنامه دارد، برای دیدار انگلیس در مرحله یک 
چهارم نهایی جام جهانی مقابل فرانسه از ترکیب خارج شد. 
اتحادیه فوتبال انگلیس اعلام کرد استرلینگ به دلایل شخصی 

در دسترس نیست. ساوت گیت در پاسخ به 
سوالی درباره این حادثه گفت که در 

مورد جزئیات صحبت نخواهد کرد 
زیرا این یک موضوع خصوصی است. 
هری کین، کاپیتان انگلیس که گل 
دوم بازی را به ثمر رساند، گفت که 
تیم برای استرلینگ بهترین آرزوها 

را دارد و امیدوار است که او را در اسرع 
وقت دوباره ببیند.

امیررضا واعظی آشتیانی: 

حذف تیم های ایرانی دستپخت تاج و کفاشیان است
مدیرعامل استقلال از اوضاع  مالی بد این تیم خبر داد و طبق 
اعلام رئیس سازمان خصوصی سازی آبی پوشان در زمان آجورلو 
اضافه برداشت ۱۵۶ میلیاردی داشتند. در همین رابطه امیررضا 
واعظی آشتیانی در گفت وگو با ایلنا، حذف تیم ملی و نمایندگان 
ایران را منطبق با عدالت و برگرفته از وضعیت مدیریتی دانست: 

  از جام جهانی حذف شدیم اما 3 نماینده آسیا به 
مرحله یک هشتم نهایی صعود کردند. 

باید صعود استرالیا، ژاپن و کره جنوبی را به مرحله یک هشتم 
نهایی کنکاش و بررسی کنیم. ببینیم در چند دوره اخیر چه 
اتفاقاتی برای آ نها افتاده است. نکته مهم هدفگذاری و برنامه ریزی 
آنهاست. آنها برای ساخت تیم ملی قوی از سطوح پایه کار می کنند 
و افراد را مکلف به دقت روی تیم پایه می کنند و با این اوصاف 

سازماندهی در برگزاری هستند. 
  آیا با شانس و اقبال می شود در فوتبال موفقیت 

کسب کرد؟
مدیران  فوتبال ژاپن، کره جنوبی و استرالیا در چارچوب 

حرفه ای حرکت می کنند و اقتصاد ورزش در این کشورها حاکم 
است. آنها مثل چشمه آبی جوشان و زلال دائما در حرکت هستند. 
آیا ما در مجموعه فدراسیون خود چنین مسائلی را می بینیم؟ یا 
بر اساس شانس و اقبال پیش می روند؟ در واقع حقیقت این است 
کسانی که زحمت می کشند نتیجه آن را می بینند. اتکا به بخت 
و اقبال راه به جایی نمی برد. موفقیت یک فرایند است. آیا ما در 
فوتبال مان این فرایند را داریم؟ برای مثال لیگ برتر ما نام حرفه ای 
دارد؛ اما در عمل فقط مبالغ پرداختی آن مشمول چنین موضوعی 
است. آیا یک بازی در فوتبال ما بدون دغدغه و و نگرانی برگزار 

می شود؟ ما نیاز به نظم و انضباط و تفکر حرفه ای داریم. 
  مهدی تاج در اولین نشست خبری خود بعد از پیروزی 
در انتخابات مدعی شد مجوز حرفه ای سرخابی ها با حضور 
او مشکلش حل می شود اما ما شاهد ایرادات جدی هستیم 
که پروانه حرفه ای سازی نمایندگان ایران وارد شده و 

دوباره در خطر حذف قرار گرفتند. 
این صحبت ها نشانه تفکرات غیرحرفه ای نسبت به فضای 

حرفه ای است و اینکه چقدر اطلاعات شان در این زمینه محدود 
است. برای عملی شدن باید یکسری موارد را تغییر بدهند و هنوز 
فکر می کنند با حضور افراد و صرف سمت در کنفدراسیون فوتبال 
آسیا این مشکلات حل می شود. اوضاع استقلال و آقای فتح ا... زاده 
را ببینید. هزینه ها فاجعه آفرین می شود و با اینکه باشگاه در 

فرابورس قرار گرفته؛ اما پولی در حساب باشگاه نیست. 
  به نظر شما چرا در کسب مجوز حرفه ای لیگ 
قهرمانان آسیا مشکل داریم. با توجه به اینکه آقای تاج 

در گذشته هم در فوتبال ما مدیر بودند. 
سوالم اینجاست چگونه می خواهند مجوز حرفه ای دریافت 
کنند؟ آیا مانند گذشته می خواهند سندسازی کنند؟ حذف 
نمایندگان ایران از لیگ قهرمانان آسیا دستپخت آقایان تاج و 
کفاشیان در فوتبال ما است. وقتی مجوز حرفه ای که ابتدایی ترین 
مسائل فوتبال است در آن ماندیم چگونه انتظار داریم تیم ملی ما 

از گروهش صعود کند؟ 
  با این اوضاع مالی اخباری از استعفای فتح ا... زاده در 

محافل غیررسمی مطرح می شود. نظرتان چیست؟
آقای فتح ا... زاده امروز استفعا بدهد بهتر از فرداست. چرا که 
تبعات آن گریبانگر ایشان هم می شود. اگر ایشان به قانون تجارت 
واقف باشند می دانند تبعات به ایشان هم خواهد رسید. او باید 

خودش را رها کند.

 علیرضا محمد: 
اگر »اسکو« ۶ گل 

دریافت می کرد، او را 
برکنار می کردند

حذف ایران از رقابت های جام جهانی آن هم 
در آستانه صعود به مرحله حذفی رقابت ها، 
اتفاق تلخی است که علیرضا محمد کارشناس 
فوتبال کشورمان در این خصوص صحبت کرد. 
تیم ملی  عملکرد ضعیف  درباره    
فوتبال ایران در جام جهانی 2022 قطر 

چه نظری دارید؟
 آیا واقعا تیم ملی در جام جهانی نتیجه 
خوبی گرفته است؟ منظور از نتیجه خوب 
چیست؟ مشخص است که باخت پر گل و 
مفتضحانه مقابل انگلیس و عدم صعود به 
یک هشتم رقابت ها، نتیجه  خوبی نیست. از 
قبل هم مشخص بود که تیم های ولز و آمریکا 
ضعیف ترین ها در گروه B هستند. در حالی 
که قرار بود با یک تساوی برای نخستین بار 
از گروه مان صعود کنیم، به راحتی بازی با 
آمریکا را واگذار کردیم. کی روش سه دوره 
با ایران در جام جهانی حاضر بوده، آیا موفق 
شد تیم را به مرحله بعد ببرد؟ آیا توانست تیم 
ایران را قهرمان آسیا کند؟ نتایج خوب را ژاپن 
گرفت که توانست دو تیم قدرتمند و قهرمان 
جهان را شکست دهد و به دور بعد صعود کرد. 
کره جنوبی هم با مغلوب کردن پرتغال نتایج 

مطلوبی در جام جهانی گرفت. 
  نظر شما در مورد دیدار ایران و 

آمریکا چیست؟
 تیم ملی مقابل آمریکا حرفی برای گفتن 
نداشت و در نیمه اول بسیار ضعیف بازی کرد. 
در نیمه دوم هم آنچنان تاکتیک مناسبی از 
سوی کی روش اتخاذ نشد و بسیار ترسو بازی 
کردیم. چرا بازیکنان تیم ملی فوتبال ایران 
بازی که مقابل ولز انجام دادند، برابر آمریکا 
از خود به نمایش نگذاشتند؟ استراتژی ایران 
مقابل آمریکا از ابتدا دفاعی بود و کی روش 
جلوی تیم را گرفته بود. تیم ملی ایران همیشه 
یک تیم تهاجمی بوده و باید به حریفان خود 
فشار بیاورد، اما کی روش با سیستم دفاعی 
خود باعث شده تا تیمی ترسو و تدافعی 
داشته باشیم.  اگر اسکوچیچ مقابل انگلیس 
۶ گل دریافت می کرد، بلافاصله او را برکنار 
می کردند. اما کی روش بعد از شکست سنگین 
فرصت پیدا کرد تا دوباره روی نیمکت تیم ملی 

بنشیند.  
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